
Protokoll fra møtet i Bragernes menighetsråd 11.10.2022 kl. 18.30 i menighetshuset. 
 
Tilstede: Heidi Låker, Glenn Hole, Ragnhild Sandvold, Siri Høeg, Elin Skorød, Per Erik Brodal, 
Kari Hoff-Andersen. 
I tillegg: Hans Arne Odde, sak 48/22 og Jørn Fevang, sak 49/22. 
 
Forfall: Katarina Grønmyr, Therese Thorne, Hans Martin Nakkim, Espen Alm, Klaus Olstad, 
Lars Berg. 
 

Sak nr. Sak Vedtak 

46/22 Godkjenning av innkalling til MR 
11.10.2022 

Innkalling til MR 11.10.2022 er godkjent. 
Merknad til sak 49/22: Jørn Fevang 
orienterer i stedet for Jon Marin Høie, 
som er sykemeldt. 
 

47/22 Godkjenning av protokoll fra MR-
møtet 01.09.2022 

Ved en feiltakelse er protokoll-utkastet  
ikke sendt ut til medlemmene. 
Ettersendes til godkjenning på e-post. 
 

48/22 Bragernes Klang. Konsulent Hans Arne Odde orienterte 
om fremdriften i arbeidet.  
Det legges opp til å fremlegge en 
helhetlig plan for investering og drift før 
evt. vedtak i MR om utarbeiding av 
rammesøknad. 
 

49/22 Orientering fra ansatte v/ kantor 
Jørn Fevang. 
 

MR tar informasjonen til etterretning. 
 

50/22 Drøfting av tiltak for 
strømsparing. 
 

MR tilslutter seg stabens forslag. Se 
vedlegg. 

51/22 Kirkelig Begravelsesbyrå, økning 
av aksjekapital. 

Bragernes menighet går inn med økt 
aksjekapital på kr 20 000,- 
Vedtatt mot en blank stemme. 

52/22 Menighetsrådsvalg 2023. 
Forslag til medlemmer i 
valgkomité? 

Valgkomitéen begynner sitt arbeid på 
nyåret. Foreslåtte kandidater forespørres 
nå. 

53/22 Julekrybben. Se vedlagte 
fremdriftsplan fra utvalgsleder 

MR-medlemmer stiller seg positive til å 
bidra med ferdigstilling av årets 
julekrybbe, men ønsker å få tilsendt  
konkrete tidspunkt og oppgaver. 
 

54/22 Utpeking av styre for 
Adventsfestivalen. 

MR utpekte Even Granberg, Kari Hoff-
Andersen og Jørn Fevang. 
 

55/22 Orienterings- og referatsaker.  



 
Fra soknepresten: 

- Finansiering av nye 
sitteputer til kirken er gitt 
i gave fra Kirsten Pande 
Berg. 

- Kirkeposten trenger flere 
distributører, 4 ganger pr. 
år. 

- Vellykket stabstur til 
Bergen 16.-18.09. Takk til 
MR for kost-bidrag. 

- Mikkelsmesskonferansen 
fant sted i Bragernes 29.-
30.09. Gode 
tilbakemeldinger fra 
arrangører og deltakere. 
Planlegges gjennomført 
her også i 2023. 

Fra leder: 
- Tilbakemelding fra nylig 

møte med Evas Grønne 
Hage. 
 

Fra Elin Skorød: 
- Tilbakemelding fra DKF. 
- Husstyret venter store 

vedlikeholdsprosjekter på 
sikt. 

56/22 Eventuelt 
- Valg av vararepresentant 

til styret i Kirkelig 
Begravelsesbyrå. 

- Heidi Låker er valgt som 
Bragernes menighets 
vararepresentant til styret. 

 


